
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-10/2017 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 19. 9. 2017 ve 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Hojka, Kaplan, Zahálka, Coufalová, Hráský, Panská, 
Jebavý, Dvorský, Pokorná, Malá, Harbichová 
Studentská komora (s): Ižovská, Pecinová, Anděrová, Thiel, Brtník, Bujnovský 
Omluveni: Heller (a), Jelen (a), Novotná (a), Omcirk (s) 
Nepřítomní: / 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Vindušková, Bunc, Parry Martínková, Prouza, Šteffl 
 

 
1. Projednání a schválení programu zasedání  

Místopředseda AS UK FTVS Kaplan seznámil přítomné s programem zasedání. 

Hlasování programu zasedání: (15-0-0) 

 

Usnesení 01/09/2017: AS UK FTVS schválil program zasedání 19. 9. 2017. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 20. 6. 2017 a z mimořádného 

zasedání dne 29. 8. 2017 

Místopředseda Kaplan přednesl návrh zápisu z řádného zasedání dne 20. 6. 2017 a 

mimořádného zasedání dne 29. 8. 2017. 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 20. 6. 2017: (14-0-1). 

Usnesení 02/09/2017: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 20. 6. 2017. 

 

Hlasování o zápisu z mimořádného zasedání dne 30. 8. 2017: (14-0-1). 

Usnesení 03/09/2017: AS UK FTVS schválil zápis z mimořádného zasedání dne 29. 8. 

2017. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o probíhající přestavbě ve 3. podlaží budovy H. Uvedla, že budou 

pokračovat nájmy s Fakultou humanitních studií a Pedagogickou fakultou. Začíná se 

intenzivně řešit otázka institucionálních akreditací. Proběhla dvě profesorská řízení. Byl 

stanoven děkanský den a to den po fakultním plese. 



4. Pravidla pro organizaci rigorózního řízení FTVS UK 

Předseda studijní komise Hojka uvedl, že dokument byl projednán a byly zde zapracovány 

připomínky, nyní jej komise doporučuje schválit. Předseda legislativní komise Kaplan 

upozornil na jeden formální nedostatek. Proděkan Bunc poděkoval studijní komisi za 

vstřícnost při spolupráci. 

Hlasování o Pravidlech pro organizaci rigorózního řízení FTVS UK: (15-0-0) 

Usnesení 04/09/2017: AS UK FTVS schválil Pravidla pro organizaci rigorózního řízení 

FTVS UK. 

 

5. Výroční zpráva UK FTVS za rok 2016 

Proděkanka Parry Martínková přiblížila přítomným Výroční zprávu UK FTVS za rok 2016. 

Vzhledem k opomenutí rozeslání výroční zprávy vedením fakulty byl bod přeložen na 

říjnové zasedání. 

 

6. Účast UK FTVS na Gaudeamu v Brně 

Senátorka Ižovská uvedla, že pí. Topolovové navrhla jména studentů, kteří jsou ochotni se 

veletrhu účastnit. Paní děkanka uvedla, že toto není v kompetenci pí. Topolovové. Senátor 

Zahálka navrhl, aby AS UK FTVS schválil usnesení, ve kterém senát vyjádří podporu 

vedení fakulty v prezentaci školy na veletrhu Gaudeamus. Proděkanka Vindušková 

informovala, že přístup k prezentaci fakult se změnil, nyní je spíš ve smyslu studenti 

studentům. Proběhla diskuse ohledně veletrhu Gaudeamus v Brně.  

Hlasování o navrženém usnesení: (16-0-0). 

Usnesení 05/09/2017: AS UK FTVS očekává zajištění reprezentativního zastoupení na 

veletrhu studijních příležitostí Gaudeamus. AS UK FTVS zároveň doporučuje, aby studenti 

byli za tuto reprezentaci fakulty finančně odměněni a omluveni z výuky. 

 

7. Anketa hodnocení výuky studenty 

Proděkanka Vinduškova seznámila přítomné s výsledky hodnocení výuky. Předseda studijní 

komise Hojka uvedl, že v některých předmětech se účast v hodnocení zvýšila. 

 

8. Návrh na čerpání zdrojů FRM v roce 2017-2018 

Tajemník Zelenka uvedl, že jsme získali určité externí finanční zdroje, tudíž ušetříme cca 

1 mil. Kč z FRM a tuto částku můžeme využít na financování některých požadavků kateder 

s praktickou výukou. Zástupce ekonomické komise Zahálka uvedl, že toto bylo na zasedání 



komise diskutováno a je třeba nalézt nějaké systémové pravidlo pro rozdělování těchto 

finančních prostředků. Doporučení ekonomické komise je toto dnes nerozhodovat a nalézt 

systémové řešení rozdělení financí. Tajemník uvedl, že na toto metodika není. Senátor 

Hojka se vyjádřil ve smyslu schválení čerpání. Senátorka Coufalová se přiklonila k závěru 

ekonomické komise stanovit určitá pravidla pro rozdělování prostředků. Proběhla diskuse 

ohledně financování. Tajemník Zelenka navrhl, aby katedry, které mají praktickou výuku, 

vznesly požadavky na nákup vybavení a poté můžeme tyto potřeby diskutovat. Senátoři 

s tímto závěrem souhlasili. 

 

9. Revitalizace tepelného hospodářství a dodávky tepla pro UK FTVS 

Tajemník Zelenka informoval o auditu kotelny. Fakulta za energie vydá cca 10 mil. Kč 

ročně. Zjistilo se, že kotelna nefunguje efektivně. Byla vypsána veřejná otevřená soutěž a 

podařilo se najít subjekt, který nabídl řešení. Na své náklady inovuje systém a sníží fakultě 

náklady min. o 10 %. Zástupce ekonomické komise Zahálka uvedl, že komise o tomto 

jednala několikrát a je zde dotaz, zda je zvažováno využití zbytkového tepla. Pozvaný expert 

Ing. Prouza, předseda technické komise, uvedl, všechny nabídky využívají zbytkové teplo.  

Hlasování o revitalizaci tepelného hospodářství a dodávky tepla pro UK FTVS: (13-0-2) 

Usnesení 06/09/2017: AS UK FTVS schválil revitalizaci tepelného hospodářství a dodávky 

tepla pro UK FTVS. 

 

10. Informace o průběhu přípravy voleb do AS UK 

Předseda volební komise dr. Šteffl uvedl, že komise se sešla 13. 9. 2017, kde proběhla volba 

předsedy volební komise. Je třeba doplnit volební komisi o studenty. Navrženi byli: Michal 

Dragijský, David Bujnovský a Jitka Marenčáková. Všichni uvedení s návrhem písemně 

souhlasili.  

 

Hlasování o rozšíření členů dílčí volební komise o M. Dragijského, D. Bujnovského a J. 

Marenčákovou: (14-0-1) 

Usnesení 07/09/2017: AS UK FTVS schválil rozšíření členů dílčí volební komise o M. 

Dragijského, D. Bujnovského a J. Marenčákovou. 

 

11. Informace o průběhu přípravy voleb kandidáta na děkana UK FTVS 

Volby jsou vyhlášeny na úřední desce na datum 7. 11. 2017. Členka volební komise dr. 

Malá informovala, že volební komise má naplánované zasedání. 



12. Různé 

Nikdo z přítomných nevznesl žádný dotaz či připomínku do tohoto bodu. 

 

Zapsala: Coufalová 

  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

  prof. Ing. Václav Bunc, CSc. 

  PaedDr. Jitka Vindušková. CSc. 

  doc. PhDr. Irena Parry Martínková, Ph.D. 


